



健康網購限時及年度優惠

條款及細則：

1. 限時優惠期由即日起至 2026 年 3 月 31 日。
2. 年度優惠期由即日起至 2026 年 12 月 31 日。
3. 此優惠適用於 3 香港客戶。
4. 此優惠不適用於非身體檢查計劃項目，如醫健產品、保健品、中醫保健、疫苗注射及兒童發展評估。
5. 客戶須於訂購時輸入優惠碼或向客服表明使用優惠碼，方可享有此優惠。
6. 客戶進行每宗交易時，只能輸入一個優惠碼。優惠不可與其他推廣或折扣同時使用，且不可於付款後退回。
7. 客戶不得將部分或全部優惠兌換現金、積分、其他服務或優惠券。
8. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
9. 本公司及生活易有權更改此條款及細則以及終止本優惠的權利，而不作另行通知。
10. 如有任何爭議，本公司及生活易保留最終決定權。
11. 查詢及訂購：<http://health.esdlife.com/3hk> (線上)/3151 2244 (線下)



Limited-time offer and year-round offer from health.esdlife

Terms and conditions:

1. The promotion period of the limited-time offer is from now until 31 March 2026.
2. The promotion period of the year-round offer is from now until 31 December 2026.
3. The offer is available exclusively to 3HK customers.
4. The offer is not applicable to non-health check items, such as medical products, supplements, Chinese medicine, vaccination and child development assessments.
5. Promo code must be entered during booking or mentioned to customer service in order to enjoy the offer.
6. Only one promo code can be used per transaction. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts, nor can the code be applied after payment.
7. This offer is non-exchangeable (in part or in full) for cash, credit points, other services or vouchers.
8. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
9. The Company and ESDLife reserve the right to amend the Terms and Conditions at their sole discretion.
10. In case of any disputes, the decisions of the Company and ESDLife shall be final.
11. Enquiries & booking: <http://health.esdlife.com/3hk> (online) / 3151 2244 (offline)

